
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 
Dato:  12-12-2024 
Tidspunkt: 17.00-20.00 
Mødeleder: 
 

Deltagere: Ole Rasmussen (3.B), Rikke Cramer Christiansen 
(3.B), Nanna Hardis (2.B), Nina Odgaard (4.A+7.A+9.A), Mette 
Bøge Hoffmann (1.A), Peter Karkov Nielsen (1.A), Thomas Høj, 
Flemming Nørgaard Amby, elevrådsrepræsentanterne Marius 
Falther og Noah Lysdal Hesselvig Martin Mose og Berit Berg. 
 
Fraværende: Martin Brandt Mølkjær (1.A) 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimere
t tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion 
på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. 
deadline. 

Formid
-ling 
Hvem 

Professionelt tjek ind 60 min Juleforplejning Alle 

 
1. 

 
Godkendelse af referat fra 
6/11-24 
 

 
5 min 

 
B  
Godkendt 

Berit 

2. 
Nyt fra Martin 
Økonomi-Elever-Lærer. 

5 min 

O 
Vi gik ind i 2024 med +350.000 ud af året med      
-350.000. 
Vi har fået tal for det kommende år, og er gået i 
gang med at sætte vores tal ind i budget. 
Vi har 345 elever pt. 

Martin 
Mose 

3. Rundvisning 30 min 
O 
Dette punkt rykkes op som det første, da 
forplejningen ikke er leveret endnu. 

Martin 
Mose 

4. 
Skal elever have en cykel? 
Er det noget skolen 
kræver? 

10 min 
D 
Udsættes Martin har meldt fra 

Martin 
B.M. 

5 Forældremøder 10 min 
D 
Udsættes Martin har meldt fra 

Martin 
B.M. 

6 
Aftaler omkring referat og 
godkendelse af referat 

10 min 

D 
Rikke præsenterede en ide, hvor referat på hvert 
punkt læses op, inden vi går videre til det næste. 
Vi afprøver det. 
 

Rikke 

7 Byrådsdag 10 min 

O 
Marius og Noah fortæller om, hvordan de har fået 
argumenteret for en pavillon og nogle hængekøjer 
og fået 27.000 til Frederiks Skole 
De viser en flot film, som de viste derinde som de 
eneste, der havde en film med, hvilket var med til 
at få pengene hjem. 
 

Elev-
rådet 

 
Sammen om Frederiks 
Skole 
Evaluering 

30 min 

D 
Flemming og Thomas er meget positive og de 
lærere, som har kommenteret på de 
responssedler, der har hængt i personalestuen, 

Alle 



har også været glade for at høre, hvilke 
holdninger forældrene har. 
Monopolmodellen fungerede godt. 
Antallet af deltagere er meget passende, da der 
blev skabt et rum, hvor forældrene turde byde ind 
og komme med deres forskellige meninger. 
Kunne man give en form for respons til alle 
forældre på skolen. Evt. en tak fra bestyrelsen for 
deltagelsen og de gode input? 
Gode dilemmaer, der var vedkommende for alle. 
Vi er alle for at arbejde med at holde et 
arrangementet igen næste år. 
 
MM og BB skriver et forslag til tak fra bestyrelsen. 
 

6. Evt.? 10 min Vi nåede ikke dette punkt. 
Martin 
B.M. 
 

 
Emner til kommende 
møder 

 Punkt 4 og 5.  

 


